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Til beboerne i afd. 15 
Guldbergsgade / Falstersgade 
 
 
 
 
 
 
Beslutningsreferat for det årlige afdelingsmøde i afd. 15, Guldbergsgade / Fals-
tersgade. 
_____________________________________________________________________ 
 
 
Til stede var: 18 beboere 
Fra Silkeborg Boligselskab: bestyrelsesmedlem Finn Laursen, inspektør Verner Jensen 
og økonomichef Charlotte Veng. 
 
Stig Rasmussen bød velkommen til forsamlingen og overlod ordet til Finn Laursen. 
 
 
 
Pkt. 1  Valg af dirigent. 
Finn Laursen blev valgt. 
 
 
Pkt. 2  Valg af stemmeudvalg og referent. 
Stemmeudvalg: Verner Jensen og Charlotte Veng 
Referent: Charlotte Veng 
 
 
Pkt. 3  Fremlæggelse af beboerrepræsentanternes beretning for perioden siden 
sidste møde.  
Stig Rasmussen aflagde afdelingens beretning. Er vedlagt. 
Beretningen blev godkendt. 
 
 
Pkt. 4  Godkendelse af afdelingens driftsbudget for perioden 01.07.2014 til 
31.12.2015.  
Charlotte Veng gennemgik og kommenterede afdelingens budgetforslag. 
Budgettet blev godkendt. 
 
 
Pkt. 5  Nyt fra hovedbestyrelsen. 
Finn Laursen orienterede. Er vedlagt. 
 
 
 



Pkt. 6  Der er indkommet følgende forslag: 
 
Helga Bjerregaard, Falstersgade 22 D 1. tv.: 

1. Træet bliver fældet. 
2. Det kan ikke besluttes, men der kigges på ventilation af opgangen. 

 
Kresta Jul, Falstersgade 22 D, 1. th.: 

3. Forslaget blev sat til skriftlig afstemning og blev vedtaget. 
 
 
Pkt. 7  Valg af beboerrepræsentanter for 2 år. 
   
Erna Louring, Guldbergsgade 7 B, st. tv. 
Hardy Pedersen, Falstersgade 22 C 1. tv. - genvalgt 
Stig Rasmussen, Falstersgade 22 D st. th.- genvalgt 
 
1. suppleant  Kirsten Andersen, Falstersgade 22 B 1.th. 
2. suppleant Paw Bo Koch, Falstersgade 22 B 1.tv. 
 
 
Pkt. 8  Eventuelt. 
Der var spørgsmål til nye emhætter. Udsugningen virker ikke optimalt, så inden der be-
stilles nye emhætter skal anlægget på loftet undersøges. 
 
Stig Rasmussen takkede for genvalget og tilliden og udtalte, at han ville arbejde for en 
kollektiv renovering af køkkener og badeværelser da disse er ved at være nedslidte. 
Herudover syntes Stig, at der skulle plantes æbletræer i stedet for de træer, der nu bli-
ver fældet. Dette kunne forsamlingen tilslutte sig. 
 
Der var ønske om bredere p-pladser og evt. faste pladser. 
 
Bemærkningerne indgår i beboerrepræsentanternes og administrations videre arbejde. 
 
 
 
Finn Laursen afrundede mødet og takkede for god ro og orden. 
 
 
 
 
 
 
_____________________________                  ______________________________ 
dirigent: Finn Laursen                                           referent: Charlotte Veng    
 


